

《单词百科:Kln是什么意思?Kln怎么发音?Kln的解释和用法》

英语单词Kln是什么意思?Kln怎么读?Kln怎么发音?简答网为您整理了Kln的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧！



Kln的意思

1、abbr.K ln 科隆（德意志联邦共和国城市）；

Kln的双语例句

1、The carcinogenic chemicals sample are coded with structure'node by KLN methods on computer, and then broken up. The substructures of the chemicals the machine can recognize are gotten.

利用计算机将致癌化合物样本按KLN方法作结构结点编码、分解，获得机器可识别的化合物结构片段。

2、Comparison of the New Type of Urban Railway Passenger Cars with Intermediate Floors, between Karlsruhe Transportation Corporation and Kln Transportation

Corporation

卡尔斯鲁厄交通公司和科隆交通公司新型中地板城轨车的比较

3、 Secondly, we take the KLN crystal with refractive index modulation as a SHG medium for ultrashort pulses.

其次采用了具有折射率调制的铌酸锂晶体作为超短脉冲的倍频介质。

4、 Study on the Growth and Structure of KLN Crystal and Its Property

KLN晶体的生长及其结构性能的研究

5、 The primary factors of the cracking of KLN crystal have been discussed;

探讨了KLN晶体生长时开裂的主要原因；

6、 Optical Properties of Fe: KLN Crystal

Fe：KLN晶体的光折变性能

7、 Characteristic Raman Peaks and IR Reflection Bands of Nb O Octahedron Ion in KLN Crystal

Nb-O八面体离子在KLN晶体中的特征Raman峰和IR反射带

8、 The potassium lithium niobate (KLN) crystal has been grown by Czochralski method;

用提拉法生长出铌酸锂钾（KLN）晶体；

以上是简答网为您整理的Kln怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更多关于Kln的用法、Kln的释义、Kln的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/Kln>